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PROTOKOLL 

 
Reisa Elvelag avholdt medlemsmøte 10.02.2022 fra kl. 18.00-20.00 på Halti 

 

Til stede 

 

• Representanter fra styret i Reisa Elvelag  

• Medlemmer av Reisa Elvelag (private grunneiere og fiskeberettigede) 

• Helge Axel Dyrendal fra Miljødirektoratet 

• Peder Fiske fra Vitenskapelig råd for laksefisk og NINA 

• Administrasjonen i Reisa Elvelag 

 

Helge Axel Dyrendal og Peder Fiske deltok på Teams. Det samme gjorde styremedlem fra Statskog, 

Knut Fredheim og Magnus F. Berg, samt styremedlem for private grunneiere Terje Nordberg.  

 
Møteagenda: 
Informere om situasjonen til laksebestanden i Reisaelva og prosessen rundt høringsforslag om 

stengning for laksefiske fra sesongen 2022.  

 

 

Møteplan: 

• Åpning og introduksjon -Hermann O. Hermansen, daglig leder Reisa Elvelag 

• Vurdering av tilstanden til laksebestanden i Reisaelva -Peder Fiske, NINA og VRL 

• Informasjon om høringsprosess ifb. nye fiskebestemmelser -Helge Axel Dyrendal, 

Miljødirektoratet 

• Spørsmål fra salen til Miljødirektoratet og VRL 

• Spørsmål fra salen til styret i Reisa Elvelag 

 

 

Kort oppsummert: 

Peder Fiske og Helge Axel Dyrendal holdt gode presentasjoner om vurderinger som er gjort av 

laksebestanden i Reisaelva og prosessen rundt høringsforslag om å stenge elva for laksefiske. 

Budskapet var krystallklart, laksebestanden i Reisaelva har ikke høstbart overskudd og har ikke hatt 

dette de siste årene. Rådene er dermed at det stenges for laksefiske fra og med sommeren 2022 og 

frem til neste hovedregulering.  

 

Forslag om nye fiskebestemmelser for Reisaelva og 31 andre elver blir lagt ut på høring i løpet av kort 

tid. Høringsfrist er 6 uker etter publisering. Det vil være mulig for Reisa Elvelag å komme med 

høringsinnspill. Styret vil jobbe videre med dette fremover i tett samarbeid med NINA. Viktig å legge 

frem en helhetlig og langsiktig plan for Reisaelva.  

 

Flere gode spørsmål fra salen, som ble besvart av Miljødirektoratet og VRL. Det ble tatt opp temaer 

som elvebåtkjøring, predatorer i elv, trusler for villaksen i sjø etc. Da seansen med spørsmål fra salen 

var over forlot Helge og Peder møte. Siste del ble brukt til spørsmål fra salen til styret i elvelaget, samt 

litt informasjon om arbeidet rundt pukkellaks.  

 

 

Møte ble avsluttet kl. 20.00 

 

Referent, 

Hermann O. Hermansen 

 

 

 


